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Protokół Nr VII/2015
z obrad sesji Rady Gminy Rokietnica odbytej w dniu

12 czerwca 2015 rok

Przed oficjalnym otwarciem obrad VII sesji Rady Gminy Przewodniczący Rady
PanJerzy Kondrat odczytał pismo następującej treści:

Szanowni Państwo.
Minęło ćwierć wieku odrodzenia samorządu terytorialnego co jest

słusznym powodem naszej satysfakcji i dumy.
Obchodząc dwudziestopięciolecie pierwszych po li wojnie światowej
całkowicie wolnych wyborów.
Minione dwadzieścia pięć lat pozwala na dokonanie całościowej oceny
wpływu odrodzenia samorządu terytorialnego na kształtowania się w Polsce
społeczeństwa obywatelskiego i funkcjonowanie Rzeczypospolitej.
Samorząd stał się ponownie częścią władzy wykonawczej w państwie.
Utworzenie gmin i przeprowadzenie powszechnych wyborów samorządowych
stało się znaczącym bodźcem uruchamiającym inicjatywy ludzkie, prowadziło
do podejmowania przes przedst-awicieli społeczności lokalnych decyzji o
kierunkach rozwoju ich społeczności oraz przyczyniło się do zasadniczych
zmian w świadomości społecznej. Rzeszom działaczy szczebla gminnego
zawdzięczamy rozwój polskich wsi i miast. Praca radnych nie łączy się ze
splendorami, a oprócz satysfakcji niejednokrotnie przynosi komplikacje w
życiu rodzinnym i zawodowym. Bez pracy organicznej wielu dziesiątek tysięcy
mieszkańców gmin, włączających się w prace na rzecz ich lokalnych ojczyzn,
byłoby to niemożliwe.

Wyrażając uznanie dla Państwa pracy w samorządzi-e, prosz-ę również o
uczczenie minutą ciszy wszystkich samorządowców minionego okresu z naszej
gminy, którzy zmarli.
Dzlękuję.

Przewodniczący dodał również, że kto chciałby podyskutować na temat
obchodów 25-łecia samorządów, może to uczynić w wolnych wnioskach.



Ad. 1.Otwarcie obrad sesji, powitanie radnych i gości.

Obrady VII sesji Rady Gminy Rokietnica rozpoczęły się o godz. gOo.
Otworzył je i prowadził Przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy Kondrat.
Przewodniczący powitał radnych i gości uczestniczących w obradach sesji.

W obradach sesji uczestniczyli:
1. Marian Mazurek - sołtys wsi Tuligłowy
2. Wacław Kijanka - sołtys wsi Czelatyce
3. Bożena Gmyrek - Wójt Gminy Rakietnica
4. Magdalena Skupień - Jurkiewicz - Skarbnik Gminy
5. Władysław Skupień - Sekretarz Gminy
Lista obecności stanowi załącznik nr 1do protokołu

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji.

Stan osoby Rady Gminy Rokietnica liczy 15 radnych.
Według załączonej listy obecności w obradach s-esjiuczestniczyło 15 radnych co
stanowi 100 % quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.
Lista obecności stanowi zał. nr 2 do protokołu.

Ad. 3. Przedstawienie porządku obrad i rozpatrzenie wniosków w sprawie
ewentualnych zmian w porządku obrad.

1. Otwarcie obrad sesji, powitanie radnych i gości.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji.
3. Przedstawienie porządku obrad i rozpatrzenie wniosków w sprawie

ewentualnych zmian w porządku obrad.
4. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami.
5. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z

wykonania budżetu gminy Rokietnica oraz udzielenie absolutorium Wójtowi
Gminy z tytułu wykonania budżetu gminy za 2014 rok:

1) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy przez Panią Wójt,
2) przedstawienie sprawozdania finansowego gminy Rokietnica za 2014 rok,
3) przedstawienie informacji o stanie mienia gminy Rokietnica,
4) przedstawienie informacji o wykonaniu planu finansowego samorządowej

instytucji kultury - Komunalnej Publicznej Biblioteki za 2014 rok,
5) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącej

. sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2014 rok,
6) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu

gminy na 2014 rok,



7) dyskusja,
8) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Rokietnica
za 2014 rok,

9) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Wójtowi
Gminy absolutorium l t-ytułu wykonania budżetu gminy la 2014 rok,

10) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącej wniosku
Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy,

11) dyskusja,
12) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy

Rokietnica z tytułu wykonania budżetu gminy za 2014 rok.
6. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu gminy na 2015

rok.
7. Prezentacja programu .Karta Dużej Rodziny",
8. Zapytania i wolne wnioski.
9. Zakończenie obrad VII zwyczajnej sesji Rady Gminy Rokietnica.
Przedstawiony porządek obrad został przyjęty do realizacji bez zmian.

Ad. 4. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie miedzy sesjami.

W czasie jaki upłynął od ostatniej sesji odbytej w dniu 17 kwietnia br. zostały
wykonane następujące zadania:
- budynek centrum rehabilitacji w Rokietnicy został odebrany przez SANEPID,
Straż Pożarną i Nadzór Budowlany,
- czynione są starania w sprawie uruchomienia gabinetu stomatologicznego w
tym obiekcie, Pani stomatolog Lubomyra Greśko został ztożvta do NFZwniosek
o przyznanie dofinansowania tej działalności, jeżeli chodzi o gabinet
ginekologiczny to w grę wchodzą usługi prywatne w tym zakresie,
- w dniu 2 czerwca br. w świetlicy wiejskiej w Rokietnicy odbyło się spotkanie
na temat programu wczesnego wykrywania raka szyjki macicy, temat został
odpowiednio nagłośniony, a skorzystało z niego zaledwie 2 kobiety,
- urządzono plac przy centrum rehabilitacji,
- budynek świetlicy środowiskowej w Tuligłowach został odebrany przez
SANEPIDi Straż Pożarną, pozostał jeszcze Nadzór Budowlany,
- zakończono remont pustych mieszkań w ośrodku zdrowia w Rokietnicy,
pozostaje do wyremontowania mieszkanie zajmowane obecnie przez lekarzy,
którzy na czas tego remontu przeniosą się do pomieszczeń już
wyremontowanych,
- prowadzona jest rozbudowa kaplicy cmentarnej w Rokietnicy, którą prowadzi
firma Pana Marka Kurpiela z Tyniowic,



- urządzono pobocze przy mogile pomordowanych na cmentarzu w Rokietnicy,
.-zagospodarowano plac przy świetlicy w Tapinie,
- ogłoszono zapytanie cenowe na czyszczenie i malowanie parkietów w salach
gimnastycznych przy szkołach w Rokietnicy i Tuligłowach,
- przygotowano koncepcję zagospodarowania centrum wsi Czelatyce i Tapin,
które zostaną skierowane do sołt-ysów celem akceptacji przez Rady Sołeckie,
-utwardzono zatokę koło kościoła w Rokietnicy Woli i udekorowano skarpy
kamieniami,
- podpisano umowę i przekazano plac budowy na zadaniu "Budowa chodnika
koło mleczarni - Ił etap",
- ułożono kratownicę na skarpie koło P. zająca w Rokietnicy,
- ułożono rury i zasypano rów koło sklepu P. Romana wTuligłowach,
- łatane są ubytki na drogach gminnych w miejscach wskazywanych przez
sołtysów,
- udrożniono kratki ściekowe przy drogach gminnych w Czelatycach, Rokietnicy
i Tuligłowach, przy tych drogach wykaszana jest również trawa,
- utwardzono i wyrównano pobocze drogi naprzeciw ośrodka zdrowia w
Rokietnicy,
- kopane są rowy na Wielkiej Wsi i koło dworu w Rokietnicy,
- został zgłoszony na policję wniosek w sprawie zniszczenia drogi na tzw.
"Zbuków" w Czelatycach,
.-w przyszłym tygodniu rozwożony będzie kamień do poszczególnych sołectw,
- przeprowadzono kontrolę w świetlicach wiejskich. W śród różnorakich zajęć
organizowanych w świetlicach przeprowadzane były konkursy: "na
najładniejszą kartę na Dzień Matki" oraz "Nasz Kraj - Polska, historia i
teraźniejszość", który w przyszłym tygodniu zostanie rozstrzygnięty-o Działalność
świetlic zostanie zakończona z dniem 19 czerwca, a wznowiona we wrześniu br.
dyżur będzie pełnić świetlica w Rokietnicy,
- zakończono remont pomieszczeń w budynku OSPw Tuligłowach, a także
zakupiono dla orkiestry OSPw Tuligłowach koszule i mundury wyjściowe
łącznie 8 szt, oraz kapelusze dla dziewczyn - 9 szt r

- został złożony wniosek na doposażenie jednostki OSPw Rokietnicy,
- przyjęto i wprowadzono do systemu 53 wnioski na dowody osobiste, a
wydano ich 27 szt,
- w ewidencji ludności został wdrożony nowy ogólnokrajowy system "źródło",
w którym przeprowadzane są wszelkie operacje związane z aktami stanu
cywilnego, mimo problemów z jego pracą, na bieżąco załatwiane są sprawy w
tym zakresie,
- będą organizowane kolonie letnie z wyjazdem nad morze dla dzieci rolników
organizowane przez KIR.Wyjazd ten będzie połączony z gminą Kańczuga,



natomiast półkolonie zostaną zorganizowane dla 190 dzieci z terenu gminy
Rokietnica,
- dobiega końca II część kursu z projektu systemowego POKL w ramach tego
kursu 1 osoba otrzymała zaświadczenie o jego ukończeniu z zakresu wizażu i
stylizacji paznokci, kolejna osoba ukończyła kurs operator wózka jezdniowego,
Jedna osoba kontynuuje staż w Delikatesach Centrum w Rokietnicy.
Zakończenie projektu pn. "Czas na aktywność w gminie Rokietnica"
przewidywane jest na koniec czerwca br,
- realizowana jest ustawa z grudnia ubiegłego roku o Karcie Dużej Rodziny, 33
rodziny otrzymały te karty, natomiast dla 3 rodzin prowadzone jest
postępowanie o ich wydanie,
- od dnia 1 lipca hr. zatrudniony będzie asystent rodziny, który swoją opieką
obejmie 10 rodzin przeżywających trudności wychowawcze,
~prowadzona jest wymiana wodomierzy, którym upłynął termin ważności,
- wymieniono na nowa uszkodzona pompę recyrkulacji osadu,
- udrożniono kolektory kanalizacyjne w Tapinie i Rokietnicy,
- dokonano przeglądu pompowni wody w Tuligłowach, Woli i Tapinie oraz
wykoszono trawy na tych obiektach,
- przekazano do przetworzenia osad nagromadzony na oczyszczalni ścieków,
- wydano 7 decyzji zezwalających na wycinkę drzew,
- wycięto i skubikowano drewno w Tapinie,
- przygotowano postępowanie przetargowe na zakup stołów i krzeseł do
świetlicy wiejskiej w Rokietnicy,
- przygotowano postępowanie przetargowe na zadanie pn. "Gospodarowanie
odpadami komunalnymi inne niż komunalne" - azbest,
- zaległości jakie powstały za nie uiszczanie opłat za wywóz odpadów
komunalnych wynoszą 9351 zł,
- prowadzone jest postępowanie administracyjne o wydanie decyzji o
środowiskowych uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia pn. "Budowa drogi
leśnej w Leśnictwie Węgi-erka,
- w dniu 30 maja br. odbyły się wybory delegatów do Podkarpackiej Izby
Rolniczej, w związku z tym sporządzono spisy wyborców z terenu gminy
Rokietnica, a delegatem został Pan Marek Winiarski, który otrzymał 9 głosów,
roczna składka odprowadzana z budżetu gminy na PIHwynosi 9 tys. zł,
- wydano 44 decyzje zmieniające wymiar podatkowy na 2015 r.,
- rozliczono inkaso za pobór II raty podatku,
- w roku bieżącym będą przeprowadzone wybory ławników do Sądu
Rejonowego w Jarosławiu, z terenu gminy Rokietnica będzie wybieranych
2 ławników, w tym 1 do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy,
- przeprowadzono konkursy na stanowisko dyrektorów do trzech szkół:



W Tapinie i Woli zostali wyłonieni dotychczasowi dyrektorzy tj. Pani Bogumiła
Kopeć i Pani Małgorzata Narolska, natomiast w Cze-Iatycach kandydat na
dyrektora Pan Wacław Korecki nie otrzymał bezwzględnej większości głosów,
- zakupiono pomoce edukacyjne do punktów przedszkolnych,
- przygotowano wnioski do Ministerstwa Edukacji o zwiększenie części
subwencji oświatowej na wyposażenie w sprzęt szkolny i pomoce dydaktyczne
dla szkoły podstawowej w Rokietnicy, Woli i Czelatycach na kwotę 9 tys. zł, na
wyposażenie stołówki w szkole podstawowej i gimnazjum w Rokietnicy na
kwotę 7 tys. zł, na wyposażenie gabinetów profilaktyki zdrowotnej w szkole
podstawowej i gimnazjum w Rakietnicy na kwotę 5 tys. zł,
- zostały opublikowane wyniki sprawdzianu klas VI.
Najwyższy 8 stanin osiągnęła szkoła w Tapinie, szkoły w Rakietnicy i Woli stanin
6, najniższy stanin 3 osiągnęły szkoły w Czelatycach i Tuligłowach,
- został złożony wniosek o środki na monitoring dla ZS w Rakietnicy,
- odbędzie się spotkanie z rodzicami dzieci przyszłych klas' czyli dzieci 5 i 6-cio
letnich,
- pozyskano 10 zestawów komputerowych dla szkoły w Rokietnicy , będą też
meble i sprzęt AGD i RTV,
- w związku z organizowaniem przez Zespół Szkół w Rokietnicy uroczystości
związanych z nadaniem szkole imienia Wójt Gminy zaproponowała, aby na 29
czerwca br. zwołać uroczystą sesje poświęconą temu wydarzeniu.
Informacja Pani Wójt została przyjęta bez uwag.

Ad. 5. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z
wykonania budżetu gminy Rokietnica oraz udzielenie absolutorium Wójtowi
Gminy Rokietnica za 2014 rok~

Radny Edward Jakubas zgłosił wniosek o nie przedstawianie przez Panią Wójt
sprawozdań zawartych w podpunktach od 1 do 4 punktu 5 porządku obrad, lub
ograniczenie je do minimum. Uzasadniając swój wniosek radny stwierdził, że
sprawozdania te są radnym doskonale znane, gdyż były one szczegółowo
analizowane, rozpatrzone i zatwierdzone przez wszystkie Komisje Rady.
Przedstawiony wniosek został przyjęty do realizacji jednogłośnie.
5) uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie
w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Rokietnica sprawozdaniu z
wykonania budżetu za 2014 rok przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Magdalena
Skupień - Jurkiewicz - uchwała stanowi zał. nr 3 do protokołu,

G} opinię Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Gminy Rokietnica za
2014 rok przedstawił jej Przewodniczący radny Wiesław Stysiał - opinia stanowi
zał. nr 4 do protokołu



7) Przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy otworzył dyskusję nad
przedstawionymi materiałami.
Głos w dyskusji zabrał radny Jan Karuś stwierdzając, że współczuje Komisji
Rewizyjnej za przygotowanie opinii o wykonanym budżecie gminy, a Panu
Przewodniczącemu za jej przedstawienie.
8) projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania
finansowego gminy Rokietnica za rok 2014 wraz ze sprawozdaniem z
wykonania budżetu gminy Rokietnica za 2014 rok przedstawiła Pani Marta
Kowalska.

Uchwała została podjęta jednogłośnie ( 15 radnych głosowało "za" jej
przyjęciem) - uchwoła stanowi załącznik nr5 do protokołu.

Radny Edward Jakubas zgłosił wniosek w sprawie ogłoszenia 10 minutowej
przerwy w obradach.
Zgłos-zonywniosek został jednogłośnie przyjęty do realizacji jednogłośnie.

9) po wznowieniu obrad sesji Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił
wniosek w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Rokietnica za 2014
rok - załącznik nr 6 do protokołu,

lO} uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w
Rzeszowie w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie
zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorturn Wójtowi
Gminy Rokietnica za 2014 rok przedstawiła Pani Marta Kowalska - załącznik nr 7 do
protokołu,

11) Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionymi materiałami.
Głos w dyskusji zabrał radny, a zarazem Przewodniczący Komisji Oświaty,
Kultury, Sportu i Porządku Publicznego Pan Edward Jakubas. który stwierdził że
Komisja której przewodniczy pozytywnie odnosi się do w przedstawionego
wniosku o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Rokietnica i będzie
głosować za jego udzieleniem.
12) projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2014
rok przedstawiła Pani Marta Kowalska.

Uchwała w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Rokietnica Pani
Bożenie Gmyrek za rok 2014 została podjęta jednogłośnie (15 radnych
głosowała "za" Jej podjęciem) - uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Pani Wójt podziękowała Radzie za jednomyślność podczas głosowania nad
absolutorium za 2014 rok. Stwierdziła jednocześnie że cieszy ją sytuacja, w
której nowi radni dostrzegli pracę jaka została wykonana w minionym roku.



Czterech radnych pozostało z poprzedniej Rady, a 11 jest nowych,
jednomyślność w głosowaniu oznacza akceptację wykonanych zadań w 2014
roku powiedziała dalej Pani Wójt.

Ad. 6. Podjecie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu gminy na
2015 rok.

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2015 rok
przedstawiła Skarbnik Gminy.
Uchwała została podjęta Jednogłośnie - zał. nr 9 do protokołu.

Ad. 7. Prez-entacja programu «Karta Dużej Rodziny".

Program pn. "Karta Dużej Rodziny" w formie audiowizualnej zaprezentował Pan
Dariusz Stysiał - pracownik GOPS- zał. nr 10 do protokołu.

Radny Edward Jakubas - z prezentacji programu wynika, ze istnieje karta
lokalna i ogólnokrajowa. Radny pyta: co może zaoferować rodzinom
wielodzietnym karta lokalna i czy można posiadać 2 karty ogólnokrajową i
lokalną?
Odpowiedzi udzielił Pan Dariusz Stysiał, który stwierdził, że karta lokalna
zatwierdzana jest przez Radę Gminy i określa zakres uprawnień jakie
przysługują rodzinom wielodzietnym na terenie jej działania, natomiast z karty
ogólnokrajowej korzystać można ze zniżek na terenie całego kraju.
Radny Stanisław Drzymała zwrócił się z następującym pytaniem: co dzieje się z
kartą gdy dziecko kończy 18 lat?
Odpowiedzi udzielił Pan Dariusz Stysiał informując, że każda karta posiada datę
ważności, z chwilą upływu tego terminu karta traci ważność.
Radny Edward Jakubas zwrócił się z pytaniem do Pani Kierownik GOPSczy
rozpoczęto już prace nad tematem dotyczącym wprowadzenia lokalnych kart
dużej rodziny, jeśli tak to do 30 września br. należałoby wystąpić do Rady z
takim wnioskiem, powiedział dalej Pan radny.
Wójt Gminy Pani Bożena Gmyrek przypomniała, że straciła moc uchwała o
dopłacie do wywozu śmieci dla rodzin wielodzietnych, w związku z tym
należałoby zastanowić się nad tym, czy nie wprowadzić takiej ulgi poprzez kartę
dużej rodziny.



Ad. 8. Zapytania i wolne wnioski.

Na wstępie głos zabrała Pani Wójt i poinformowała Radę o tym, że we wtorek
tj. 16 czerwca br. zostanie odebrane w Warszawie kolejne 10 używanych
zestawów komputerowych dla gimnazjum.
Kolejny temat, który zasygnalizowała Pani Wójt to zakup kosiarki rotacyjnej,
którą będzie można wykorzystać do koszenia rowów przy drogach gminnych.
W dniu 27 czerwca br. przez Rokietnicę przebiegnie sztafeta "Biegu
Benedyktyńskiego" zmierzająca z Przemyśla do Jarosławia. Na trasie biegu
przez Rakietnicę trzeba będzie zapewnić jego uczestnikom jak najlepsze
warunki bezpieczeństwa i doping.
Trwa kontrola Urzędu Skarbowego po jej zakończeniu Rada zostanie zapoznana
z protokołem pokontrolnym.
W dniu 6 czerwca br. Urząd Skarbowy wystosował do urzędu pismo
potwierdzające prawidłowość złożonych oświadczeń majątkowych ..
Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z prośbą o ustosunkowanie się do
tematu związanego z organizacją 25- lecia powstania samorządów, który został
zasygnalrzowany na wstępie tej sesji.
Radny Jan Karuś odnosząc się do wypowiedzi Przewodniczącego Rady
stwierdził, ze Jest mu bardzo przykro z powodu takiego potraktowania
obchodów 25- lecia samorządności. Przedstawienie takiej informacji nie na sesji
a przed, na świstku papieru obraża wszystkich, którzy tą samorządność tworzyli.
Byli przecież ludzie, którzy tą gminę postawili na nogi i była jedna ze stu
najlepszych gmin w Polsce. Pracował Zarząd Gminy pod kierownictwem Wójta,
który wiedział jak pokierować jego działaniami, aby gmina rozwijała się Jak
najlepiej. Trzeba przyznać stwierdził dalej Pan radny, że Zarządy w tamtym
czasie wykonały ogromną pracę, ale gdy Panowie na górze zdecydowali oddać
władzę w jedne ręce to mamy to, co mamy. Dzisiaj kilku radnych, członków
Zarządu już nie żyje inic by się nie stało gdybyśmy przynajmniej zamówili mszę
o spokój ich duszy stwierdził dalej radny J. Karuś.
Wójt Gminy odnosząc się do wypowiedzi radnego J. Karusia stwierdziła, że to
co przedstawił Pan Przewodniczący Rady nie jest świstkiem papieru, a
propozycją do zorganizowania uroczystych obchodów 25- lecia powstania
samorządów.
To jest temat, nad którym należy się wspólnie zastanowić i taką uroczystość
zorganizować. W jakiej to będzie formie, zależy to od Rady. Jednocześnie Pani
Wójt stwierdziła, że n~epozwoli sobą pomiatać, bo cokolwiek by nie zroblła, to
w oczach radnego Karusta jest złe, nie tak wykonane, ciągłe są jakieś problemy,
nlesnastki i pikiety, które nie wiadomo kto organizuje, komu mają służvć i co



organizatorzy chcą przez to osiągnąć. To przykre incydenty ośmieszające gminę
powiedziała dalej Pani Wójt.
Radny Edward Jakubas przypomniał o uroczystościach związanych nadaniem
imienia Szkole w Rokietnicy, którego był inicjatorem. Radny zaproponował aby
w 615 rocznicę erygowania parafii, a było to w dniu 29 czerwca zorganizować
uroczystości związane z nadaniem szkole imienia, a w drugiej jej części
obchody 25-lecia powstania samorządów, lub zorganizować te uroczystości
podczas obchodów Dni Gminy Rokietnica, które planowane są na lipiec br.
Radny E. Jakubas wrócił do tematu związanego z domami nauczyciela w
Tapinie i poprosił o dołączenie do protokołu z obrad sesji tej części protokołu
Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Porządku Publicznego, w której jest o nich
mowa - odpis protokołu KOKSiPPstanowi zał. 11.

Dodał jednocześnie, że o tym co należy zrobić z tymi budynkami zdecyduje
społeczeństwo Tapina wyrażając swoją wolę w uchwale zebrania wiejskiego.
Rada Sołecka Tapina z sołtysem na czele winna spotkanie ze społeczeństwem,
następnie uchwałę w tej sprawie przekazać do Urzędu Gminy, by można było
czynić dalsze procedury w tym zakresie. Bezwyraźnej zgody społeczeństwa
Tapina nie można praktycznie działać w tym temacie.
Radny Jan Karuś stwierdził jednoznacznie, że budynki te nie nadają się do
remontu, więc tożvć na nie środki byłoby zwykłą głupotą. To tylko
społeczeństwo Tapina może zdecydować co zrobić z tym fantem.
Radny Józef Sykała nawiązał do tematu związanego z rozbudową kaplicy
cmentarnej w Rokietnicy i przypomniał o zainstalowaniu w niej klimatyzacji
gdyż podczas pogrzebów zdarzają się omdlenia, ponieważ wewnątrz kaplicy
jest bardzo duszno.
Radny Janusz Skupień poruszył temat dotyczą-cy budowy ogrodzenia wokół
budynku Centrum Rehabilitacji: czy i kiedy będzie ono wykonane, a jeżeli tak,
to czy nie byłoby możliwości wykonania przejścia (bramki) do centrum
handlowego i banku.
Wójt Gminy odpowiadając na to pytanie stwierdziła, że była przeprowadzona
rozmowa z właścicielem Centrum na temat wykonania ogrodzenia. Pan
Dańczuk zgodził się na dofinansowanie tej inwestycji w połowie ale tylko na
długości jego posesji, natomiast ogrodzić trzeba całą, jeżeli zaś chodzi o
przejście do delikatesów "Centrum" to Pan Dańczuk wyraża na to zgodę,
natomiast z Bankiem graniczymy tylko rogiem powiedziała dalej Pani Wójt.
Radny Władysław Niemczycki wrócił do tematu budynków domu nauczyciela
w Tapinie i stwierdził że, należy je rozebrać i wyczyścić plac, a także zwrócił się
z pytaniem do Pani Wójt jak wygląda sprawa działki na" Wróblówce" i drogi
zagumiennej?



Radny Edward Jakubas odnosząc się do się do pierwszej części wypowiedzi
przedmówcy raz jeszcze przypomniał, że to jak postąpić z budynkami po
domach nauczyciela musi zdecydować społeczeństwo Tapina.
Wójt Gminy wyjaśniła sprawę drogi zagumiennej i dZiałki na Wróblówce.
Radny Kazimierz Wojtowicz złożył na ręce Pani Wójt wniosek z podpisami
60 -ciu mieszkańców w sprawie budowy chodnika od byłej Spółdzielni Kółek
Rolniczych do Pana Adama Szozdy- kopia wniosku stanowi zał. nr 12 do protokołu.

Radny K.Wojtowicz zwrócił się z pytaniem: czy na terenie gminy Rokietnica są
działki budowlane ponieważ mieszkańcy gminy o to pytają.
Wójt Gminy poinformowała, że w koło lecznicy są wydzielone działki i jest
podjęta uchwała o ich sprzedaży. Są również działki do wydzielenia koło tzw.
belwederu lub resztówki, które można byłoby wydzielić i przeznaczyć do
sprzedaży. Ponadto wykazy działek do sprzedaży będą umieszczane na stronie
internetowej gminy i BlP.

Ad. 9. Zakończenie obrad sesji.
W związku z tym, że porządek obrad zatwierdzony pod obrady VII zwyczajnej
sesji Rady Gminy Rokietnica został zrealizowany w całości, Przewodniczący
Rady o godz. 1140 zamknął jej obrady.

Protokołowała:
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